

Who are the G7 Nations and why is it legally impossible for them to commit commerce today?

The G7 Nations are Canada, France, Germany, Italy, Japan, the United Kingdom, and the United States:

The G7 group of Nations are fully controlled by the US6370629 Patent Frauds. Both in the US who refuses to be bound to the terms and conditions of the USDC 14-CV-03629/WHA ruling, and externally where it deals with many other G7 Members whose commerce is constrained by having had illegal copies of the US6370629 patent filed and abandoned in their jurisdictions.

Since all computer based timestamping, specifically that which is used in confirming commerce between nations, is legally void based in these frauds, there is no mechanical process for addressing this commerce today.

This makes any commerce between the Nations both a derivative criminal act, a money laundering and counterfeiting event, and an electronic fraud by wire for each cross border electronic funds transfer or computer based commerce practice.

As such the G7 are functionally void in their conceptual commerce making practices.

Where are there illegally filed and abandoned instances of US6370629 Patents:

Australia, Brazil, Canada, The EU (including the UK), Japan, South Korea, and South Africa. Those instances of US6370629 are shown as follows:

US6370629 Foreign Filing Dates

App/Patent Number	Nation	Filing Date	Authorize Date	Status	Publication Date
AU54015/99	Australia	10/14/99	None	Abandoned	
CA2287596	Canada	10/26/99	None	Abandoned	
EU0997808A3	EU	10/27/99	None	Abandoned	04/23/03
BR9904979A	Brazil	10/29/99	None	Abandoned	12/19/00
ZA9906799	South Africa	10/29/99	5/2000 but never paid for	Abandoned	06/21/00
JP2000-163379	Japan	10/29/99	None	Abandoned	06/16/00
KO2000-0035093	South Korea	10/28/99	None	Abandoned	06/26/00

The G7 Nations, are all very aware of this situation, they just choose to ignore International Law and Treaties to create a facade of functionality. In fact they have serious problems and are not to be trusted since they will not properly address this key issue.

Evidence:

The US and other members of the G7 are controlled today by whether “timestamping inside the Computers they cannot operate without” are legally operable. The reality is they are not. This US6370629 and EP0997808A3 IP Fraud controls the world in everything happening today.

One CRIME unites the US and its Trade Partners. Here is the evidence proving this is true.

1. US - <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/us6370629-conformed-copy-09182342.pdf> and the USDC 14_CV-03629/WHA ruling about its uses in the US which must meet the Settlement’s Section 8 terms...

And the following Patent Frauds, which likewise create financial-crimes from the uses of US6370629 in these G7 Nations today, and through these IP Fraud Crimes “control the existences and legal operations of the Nations of the G7” ...

2. EU - <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/ep0997808a2.pdf> and <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/patent-ep0997808a3.pdf>
3. CA - <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/ca2287596a1.pdf>
4. JP - <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/patent-jp2000163379a.pdf>

Кто являются нациями G7 и почему это законно невозможно для них совершить торговлю сегодня?

Нациями G7 являются Канада, Франция, Германия, Италия, Япония, Соединенное Королевство и Соединенные Штаты Америки:

Группа стран G7 полностью контролируется ус6370629 патентными махинациями. Как в США, которые отказываются быть связанными с условиями усдк 14-CV-03629/ВАЗ правящей, и внешне, где он имеет дело со многими другими членами G7, чья коммерция ограничена, имея незаконные копии ус6370629 патента подала и брошены в их Юрисдикциях.

Поскольку все компьютерные отметки времени, в частности, что используется в подтверждении торговли между нациями, является юридически недействительным на основе этих махинаций, нет механического процесса для решения этой коммерции сегодня.

Это делает любую торговлю между нациями как производный преступный акт, отмывание денег и фальсификации событий, а также электронного мошенничества проволокой для каждого трансграничного электронного перевода средств или компьютерной практики торговли.

Как таковая G7 функционально недействительна в их концептуальной коммерции делая практики.

Где незаконно поданы и оставлены экземпляры ус6370629 патентов:

Австралия, Бразилия, Канада, ЕС (включая Великобританию), Япония, Южная Корея и Южная Африка. Эти экземпляры ус6370629 показаны следующим образом:

US6370629 Foreign Filing Dates

App/Patent Number	Nation	Filing Date	Authorize Date	Status	Publication Date
AU54015/99	Australia	10/14/99	None	Abandoned	
CA2287596	Canada	10/26/99	None	Abandoned	
EU0997808A3	EU	10/27/99	None	Abandoned	04/23/03
BR9904979A	Brazil	10/29/99	None	Abandoned	12/19/00
ZA9906799	South Africa	10/29/99	5/2000 but never paid for	Abandoned	06/21/00
JP2000-163379	Japan	10/29/99	None	Abandoned	06/16/00
KO2000-0035093	South Korea	10/28/99	None	Abandoned	06/26/00

Страны G7, все хорошо осведомлены об этой ситуации, они просто предпочитают игнорировать международное право и договоры, чтобы создать фасад функциональности. На

самом деле они имеют серьезные проблемы и не следует доверять, поскольку они не будут должным образом решить этот ключевой вопрос.

Доказательства:

США и другие члены G7 контролируются сегодня, независимо от того, является ли "временная метка внутри компьютеров, которые они не могут работать без", юридически работоспособна. Реальность такова, что они не являются. Это us6370629 и ep0997808a3 IP мошенничество контролирует мир во всем, что происходит сегодня.

Одно преступление объединяет США и ее торговых партнеров. Вот доказательства, подтверждающие это правда.

1. US - <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/us6370629-conformed-copy-09182342.pdf> и усдк 14_кв-03629/ВАЗ постановление о его использовании в США, которые должны соответствовать разделу 8 условий урегулирования...

И следующие патентные мошенничества, которые также создают финансовые преступления от использования us6370629 в этих странах G7 сегодня, и через эти преступления, мошенничества в области ИС "контроль за существованием и правовых операций народов G7"...

2. EU - <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/ep0997808a2.pdf> and <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/patent-ep0997808a3.pdf>
3. CA - <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/ca2287596a1.pdf>
4. JP - <https://tglassey.files.wordpress.com/2018/04/patent-jp2000163379a.pdf>